

Dato: kl. 19.00-20.30 Maj 2025

Spisning-bestyrelsen: kl. 18.00-19.00(Tilmeldte: Anita L, Heidi, Kith, Aksel, Aasa) Tid og

mødested kl. 18.30-20.30, Fælleshuset

Deltagere: Anita L, Anita T, Aksel, Heidi, Kith, Aasa,

Mødeleder: Kith

Referent: Anita L

1. Intro- Godkende (beslutning)

- a. Valg af mødeleder- Kith Kirkegaard
- b. Valg af referent- Anita Larsen
- c. Godkende dagsorden - der blev lavet en ændring af formulering ved punkt 9 og derefter, Godkendt.

2. Økonomi- Status fra kassereren.

- a. Sund økonomi i afdelingens beboerkasse.

3. Borde/bænkesæt- Flere beboere søger borde/bænkesæt i deres gårde.

- a. En gård har søgt et ekstra bord/bænkesæt, en vej/sti har søgt et borde/bænkesæt.
 - Gård 4, har søgt et ekstra bord/bænkesæt.
 - Alfehøjvej 59-79 har søgt om borde/bænkesæt
 - -Gård 3, der blev informeret på mødet, at de søger borde/bænkesæt.
 - De gårde, der ikke har bord-/bænksæt får først.
 - Der skal lægges fliser under bord/bænksæt, så gårdmændenes græsslåning bliver lettere, da bordene ikke skal flyttes. Dette tages med til afd. tjek 2025.
- b. Afsætte max. 20.000 kr. pr. år, gerne mindre. (tager forslaget med til budgetmødet).
- c. Ansøgning om bord-/bænksæt skal være indsendt, inden 1.7. til kommende budget år.
- d. Forperson giver ansøgerne og lejerbo besked.

4. Fælleshuset

- a. Udlejning manglende oplæring
 - det er drøftet, man tager selv ansvar - nye oplæringstider aftales.
- b. Ændring af arbejdsfordeling
 - Kontrakterne til udlejning – Kith K.
 - vi fastholder arbejdsfordelingen til udlejning efter nuværende plan.
- c. Rengøring, ønskes ny udbyder
 - Firmaet har fået chance til juni til at rette op på rengøringen i huset, hvor der er et møde med rengøringsfirmaet, varmemester, forperson og næstforperson.
 - Bestyrelsen godkender, at forperson og næstforperson træffer afgørelse på mødet.
- d. Booking- informere om mødet med lejerbo (20 maj 2025) - mødet aflyst pga. vandskade hos Lejerbo.
 - Bestyrelsen har godkendt, at Kith K og Anita L går videre med arbejdet med bookingside.

5. Beboer åbent stoppes.

- a. Skal vi stoppe det?
 - Vi stopper beboer åbent, fordi beboerne ikke bruger muligheden.
 - Der henvises til at man henvender sig på mail, regnbueparken.lejerbo@gmail.com

6. Hvordan agerer vi i bestyrelsen

- a. Hvordan samarbejder vi som en enhed
 - Der mangler input til bla. dagsordner.
- b. Respons på intern mail ifølge tidligere aftaler.
 - Ikke alle læser mail ret tit.
- c. Alternativt bestyrelsesmøde 1 gang pr.mdr.
 - Bestyrelsesmøde 1 gang om måneden fremover.
 - Vi spiser sammen inden bestyrelsesmøderne.
- d. Tjek af postkasse for beboerbreve.
 - Bestyrelsen tjekker den løbende.

7. Sct. Hans

- Planlægning og opgavefordeling
- Frivilligteamet vil gerne deltage.
- Buffet købes - Hurra Buffet 139 kr. fra kokkensbuffet.dk
- Bål (afventer Carsten)
- Tænde/slukke bål - Aksel og Kith
- Lave indbydelse - Anita T
- Lave heks – Aksel
- Oprydning dagen efter Sct. Hans – Aasa
- Oprydning på dagen - frivilligteam og bestyrelse.
- Drikkevarer - Kith bestiller og Anita T henter

8. Havevandring

- Kort info om havevandringen.
- Der har været fokus på om hegn og låge er i pæn stand både med hensyn til maling, råd, mm.
- Aksel går med på næste havevandring - september. Der mangler en, der går med Aksel.

9. Parkering

- Forslag- fjerne "kun for beboer skilte", da man nu kan købe parkeringsplads
- Bestyrelsen vil som forsøgsordning fjerne "kun for beboere" skilte.
- Forsøgsordningen evalueres på bestyrelsesmøde, inden næste afdelingsmøde.

10. Møde forberedelse

- Forberedelse til møde med Varmemester og Lokalinspektør d. 18 juni kl.10.00.
- Dagsorden/referat sendes til godkendelse på mail.
- Beslutninger mellem bestyrelsesmøderne kan kun godkendes skriftligt på mail.

11. Udsættelse af punkter til næste møde d. 25.6.2025.

- Overdækning af terrasse?
- Skal vi søge fonde? Hvem gør hvad?
- Status på oprensning af søerne og stierne.

12. . Evt.